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Arama Konferansı Nedir?
ARGEDA Arama Konferansı©, herhangi bir kuruluş bünye-
sindeki problemlerin teşhisi, çözüm yollarının geliştirilmesi 
ve iklimin iyileştirilmesi amacıyla ortam içindeki karar verici-
leri bir araya getirerek gerçekleşen bir oturumlar dizisidir.

Bu oturumlar dizisinde, kuruluşun önemli problemleri hak-
kında bilgi toplanması,

Nedenlerinin analiz edilmesi ve çözülmesi için faaliyet plan-
ları geliştirilmektedir.

ARGEDA Arama Konferansı©, yöneticiler arasında uygulandığı 
gibi, sahiplenme, paylaşım, bilgiyi yayma, motivasyon, ortak 

hedeflerde bütünleşme ve ortak kurum kültürü oluşturma gibi 
amaçlarla 25-30 kişilik gruplar halinde tüm çalışanlara da  uy-

gulanabilir. Çalışmada psikolojik teknikler yoğun olarak kullanıl-
maktadıır.

Çalıştaya benzer; fakat ondan farklı bir şekilde uygulanan Arama 
Konferansı’nın 2 gün olarak yapılması idealdir. 
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Arama Konferansı, katılımcıların ekip ruhuyla çalışmalarını sağlamakta, 
ekip halindeyken, nasıl daha üretken olduklarını ve daha iyi kararlar ala-
bildiklerini yaşayarak öğrenmektedirler. Arama Konferansı’nda bireysel ve 
grupsal çalışmaların açık farkı göz önüne serilir. 

Arama Konferansı, katılımcılara başkalarının olaylara nasıl daha farklı 
baktıklarının farkına vardırarak, birbirlerinin düşüncelerine saygılı olmayı 
öğretir ve birbirlerini daha iyi anlamalarına yardımcı olur.

Arama Konferansı,  katılımcıların birbirleri  ile kaynaşmasını sağlar, arala-
rındaki sevgi ve samimiyeti arttırır. Mevcut dostlukları pekiştirir ve ortak 
yanların ortaya çıkmasına vesile olarak yeni dostlukların kurulmasını sağlar.

Stres kaynaklarını ortadan kaldırır, suni değil, doğal iletişim ortamını güç-
lendirdiği için, ortak ve paylaşılan bir kurum kültürünün oluşmasına katkı 
sağlar.  

Arama Konferansı oturumlarında, katılımcılara ortak akıl ve takım çalışması 
ile  kurumsal varlık nedeni sorgulatılmakta, misyon ve vizyon ortaya çıka-
rılmakta, var ise farkındalık oluşturulmakta, güncelleştirilmekte, ortak bir 
sorgulama ile kurumu benimseme sağlanmakta, olaylar kişiselleştirilmeden 
olumlu ve olumsuz yönler belirlenerek, 

5 yıllık, stratejik ve taslak bir yol haritası çıkarıl-
maktadır. 

ARGEDA Arama Konferansı© nda uygulanan yöntem gereği, herkes aktif 
bir katılım sağlayarak, hem kuruluşu hem de çalışma arkadaşları ile bütün-
leşmektedir. Sonunda “ben” değil, “biz” duygusu hakim olmakta ve kuruluş 
hedefleri ile bütünleşilmektedir. Bu da, müşteri ya da hizmet alanlara olum-
lu sonuçlar olarak yansımaktadır. 

aramakon eransının
faydaları



7
www.argeda.com.tr

6
www.argeda.com.tr

1. Nasıl Bir Dünyada 
Yaşıyoruz?

Arama Konferansı-
na, değişen dün-
yanın analizi ile 
başlanır.

2. Kuruluşumuzu 
Etkileyen İç ve Dış 
Faktörler? 

Sonra, belli bir yön-
tem ile kuruluşumu-
zu etkileyen iç veya 
dış, bireysel veya 
kurumsal faktörler 
tartışılır.

3. Kurumsal geçmi-
şimiz

Çalışanlar, kuru-
luşun geçmişi ile 
bütünleştirilir.

4. Nereye gitmek 
istiyoruz? 

Bu aşamada, herke-
sin katılımı ve ortak 
bir sorgulama ile 
stratejik bir bakış ve 
paylaşılan bir vizyon 
oluşturulmaya ça-
lışılır.

aramakon eransının
aşamaları
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5. Olumlu ve Olumsuz Yönlerimiz Nelerdir?

Bu aşamada takımlar halinde çalışılır. Grubun 
ya da kuruluşun hangi süreçlerden geçerek 
mevcut yapısına kavuştuğu araştırılır; belli bir 
şablon ile kuruluşun her açıdan olumlu-olum-
suz, kuvvetli ve zayıf tarafları belirlenir. Mevcut 
yapı, ortak akılla hem sözlü ve yazılı olarak 
tespit edilir; hem de yapılan tespitler, takımlar 
halinde sunularak katılımcılar arasında paylaşı-
lır, tartışılır ve görüş birliği sağlanır. 

6. 5 yıllık eylem planı

Bu aşamada, grubun veya kuruluşun ulaşma-
sının arzu edildiği olası bir gelecek eylem planı 
hazırlanır. Planlanan geleceğin gerçekleştirile-
bilmesine ilişkin olarak, arzu edilen hedeflere 
ulaşmak için yollar belirlenir; grubu veya ku-
rumu, planlanan geleceğe taşıyacak projelerin 
adı konulmaya çalışılır. 

7. Raporlama 

2 günlük çalışma sonuçları yazılı olarak rapor-
lanır. 

aramakon eransı için
gerekenler
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arama 
konferansı 
yaptığımız 

bazı 
kuruluşlar
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Sistemdeki sorunların giderilmesine yönelik, uygulamalardan ve belirlenecek 
hedeflerden etkilenecek kişiler (ilgili taraflar).  Bu kişilerin, etkilenmenin yanısı-

ra, süreci etkileme gücüne sahip oldukları da unutulmamalıdır.

Katılımcıların işyerlerinden ve ailelerinden uzakta, U Masa şeklinde düzenlen-
miş bir oturum düzeni ve hareket edebilen sandaliyeler ile dizayn edilmiş bir 

mekan. 

Katılımcıların konsantre olabilmeleri için, hangi gruplarla yapılacak ise, bu 
kimselerin 20-30 kişilik gruplar halinde işyerinden 2 gün uzaklaşmaları gerek-

mektedir.

Toplantı ve konaklama yerlerinin (otel) mümkün ise, aynı yerde olması tercih 
edilmelidir. Bu, ideal bir durumdur; zorunlu hallerde, iş yerinden uzak, sakin 

bir ortamda da yapılabilir. 
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  Ulaştırma Bakanlığı
 TCDD
 Türk Telekom
 İETT
 PTT
 TRT
 İttifak Holding
 Adese AŞ.
 İmaş AŞ.
 Hidromek 
 Amasya Valiliği 
 Hatay Valilği 
 Uşak Valiliği 
 İstanbul Büyükşehir Belediyesi-Bağcılar- 
Eminönü (Fatih)- Tuzla- Zeytinburnu,  Kütahya- Af-
şin Belediyeleri 
 İSFALT- KOSKİ
 MÜSİAD/Almanya 
 Bulgaristan Müslümanları Diyaneti (Baş Müf-
tülük
 İMH-Mavi Marmara-ASİAD-Kutup Yıldızı-Ri-
ze Kaymakamlığı-Rize Pazarlılar Derneği
 Çınar Koleji- UFSM.İHL- ASFA Koleji
 Sakarya Üniversitesi
 Samsun- Fatih - Çerkezköy Müftülükleri
 Brandex -Almanya 
 Akan Gümrükleme-Yaşam Işığı-Kardelen 
Şirketleri vd.

20 yıldır uyguladığımız ARGEDA Arama Konferansı©, ülkemizin 
seçkin kuruluşları başta olmak üzere, her çeşit ve her düzeyde-
ki yüzlerce kuruluşta, mevcut durumu anlama, gelecek plan-

laması, motivasyon ve kurum kültürü oluşturma vb. amaçlarla  
uygulanmıştır. Bunlardan bazıları şunlardır:

kamu... 
bakanlık...
valilik...özel 
idare

holding

şirket
bele-
diye

özel sektör

siyasi 
partiler

stk... vakıf... 
dernek

egitim... üniver-
site.. okul...

di-
ya-
net
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çalıştığımız bazı
kuruluşlardan 

katılımcı görüşleri

TCDD
ULAŞTIRMA 
BAKANLIĞI

     Oldukça başarılı bir konferans. Kurum 
vizyonu, ortak kurum kültürü ve bilincin 
oluşturulması açısından önemli.

     Bu konferans, TCDD’nin daha ileriye git-
mesi ve her sene zarar ederek yardım bekle-
mesini önleme çalışması olmuştur.

     Bu tür çalışmaların sıklıkla yapılmasında 
fayda görüyorum. Kurum problemlerini kar-
deşçe ve kapsamlı olarak tespit etti.

     Her açıdan yararlı bir çalışma oldu. Özel-
likle işverenlerin de bu eğitime katılmaları ve 
fikirlerini açıklamaları, çalışanlar açısından 
olumlu bir yaklaşım oldu. Bu tür eğitimlerin 
devamlı olmasını temenni ediyorum.

     Herkes birbirini bu konferans sayesinde 
daha da tanımış oldu. Çalışmalarımızda kay-
naşmayı ve birbirimizi anlamayı arttıracağı-
na inancım büyük.

     Seminerin, paylaşım, motivasyon yö-
nünden çok faydalı olduğunu kabul etmek 
gerek. HEKULA her derde deva.
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TÜRK TELEKOM
     Aynı çalışmanın alt kademeye de  uygulan-
masında yarar var. Klasik çalışmalardan farklı, 
özgün bir çalışmaya katılmak keyif verdi.

     Beklentimin üstünde fayda ve keyif verdi. 
Hocanın performansı mükemmeldi. Kendime 
olan özgüvenimi artırdı.

     Katılımı ve katılımcıları motive ettiğini 
düşünüyorum.

     Sadece dinleyeceğim, klasik bir seminer bekliyordum. Aktif çalışma 
olması son derece faydalı olmuştur. Özellikle takım olarak çalışmanın 
faydaları uygulamalı olarak görülmüştür. Ayrıca, şirketin mevcut duru-
munun ortaya konulması ve gelecekle ilgili hedefler konulması bakımın-
dan son derece başarılı olmuştur.

     Önce, sadece eğitim alacağım bir seminer bekliyordum.  Çok katılımlı 
bir seminer oldu. Şirketimiz için faydalı sonuçlar doğuracağını umuyo-
rum.  Bu gibi seminerlerin sık aralıklarla yapılması gerekir.

     Seminerin daha çok anlatmaya dayalı olacağını düşünüyordum. Katı-
lımcı bir çalışma olmasından memnun oldum.

     Strateji geliştirme ve ekip  çalışması ile sınırlı ve teknik bir seminer 
olacağını düşünüyordum. Ancak daha genel ve şirketimin bugününü ve 
geleceğini sorgulayan bir bütünlük içinde geçti. Tüm katılımcılar sıkıntı, 
görüş ve önerilerini dile getirebildi.

PTT
     Kötümser, karamsar, motivasyonsuz ve 
pesimistik idim, umutlu oldum, pozitif dü-
şünmeye başladım, çözümsel ve optimistik 
bakmaya başladım.”

     Neyin değişeceğini bilmiyordum, artık 
kuruluşumuzu hep birlikte el ele, A’dan 
Z’ye düzeltebileceğimizi düşünüyorum.

     Olumsuz düşüncelerim olumluya çevril-
di. Problemlerin ve sorunların çözüleceği-
ne inandım.

     PTT sorunlarının çok büyük olduğunu 
düşünüyordum, şimdi PTT sorunlarının 
düşündüğümüz kadar çözülmesi zor olma-
dığını, her şeyin halledilebileceğini düşün-
meye başladım. 

     Seminerden önce PTT memuru ol-
duğumu düşünüyordum, sonra ise hem 
PTT memuru hem de bana değer veren 
ve takdir görüp saygı duyulacak bir insan 
olduğumu anladım. 
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TRT TRT
     Kendime güvenim geldi ve motivasyonum 
arttı. Katıldığım için çok memnun oldum. 
Özellikle bazı problemlerimizi somutlaştır-
ma ve çözüm yolları önerme fırsatı bul-
dum. Seminere katılmadan önce mükem-
melliği bu ölçüde bilmiyordum. Olumsuz 
düşüncelerim olumlu hale dönüştü.

     Arama Konferansı, kurumun yarınlarına katkıda bulunabilecek, 
oluşturulacak yeni organizasyonlara ışık tutacak şekilde geçti. Sis-
temi yorumlamam için bu çalışma bir pencere açtı. Ders şeklinde 
standart eğitim olacağını ve “Olay budur,” denileceğini düşünüyor-
dum. Ancak katılımın ve tartışmanın bol, zevkli olduğu, bize ufuk 
açan; ama zorlamayan bir çalışma oldu. Teşekkürler. 

     Çalışmanın hayatıma katkı sağlayacağına inanıyorum. Kurum 
hakkındaki bakış açımda değişmelere neden oldu. Yapılan çalış-
manın kurumu tanıma ve ileriye götürme açısından yararlı ol-
duğunu düşünüyorum. Bizim ne düşündüğümüzü bize gösterdi. 
Bu yüzden de çok iyi idi. Eğitmenin performansı ve katılımcıların 
yaklaşımları dinamiği arttırdı. Performansı gayet iyi idi. Düşündü-
ğümden daha iyi oldu. 
     
     Kişide davranış değişikliği yaratmaya dönük bir performan-
sa sahiptir. Yabancılaşmıştım. Mutlu oldum. TRT’de işlerin nasıl 
mükemmel olacağını veya olmasının nasıl temin edilebileceğini 
tartıştık.

     

     Seminerin yararlı olduğunu özellikle 
belirtmek istiyorum. Takım çalışmasının 
bir örneği diyebilirim. Seminerin daha 
da uzun olmasını dilerdim. Canlı, dina-
mik, bilgili, grubu etrafında toplamayı 
bilen eğitimcinin bu seminerde çok 
başarılı olduğunu belirtmek isterim. Bu 
ve buna benzer çalışmaların devamını 
diliyorum.

     TRT’ye olan yaklaşımımı çok olumlu 
yönde değiştirdi. Kurum hakkında çok 
önemli şeyler yapılabileceği fikri oluştu. 
Kurumun bir bireyi olduğumuz mesajı 
verildi. Teşekkür ederim. Tüm birimlerde 
bu tür çalışmaların faydalı olacağına, 
çalışanların içinde bulundukları durumu 
sorgulamaları ve hedefler koymaları adı-
na yararlı olacağını düşünüyorum.

      Teşekkürler. Çok iyi ve değişik bir 
çalışma oldu. Kurumu olumlu, olumsuz 
grup halinde değerlendirdik. Güzel şey-
ler öğrendim. Keyifliydi. Bu eğitim çalış-
ması, kurumumuzun olumlu ve olum-
suz yönlerinin düşünülüp, kağıt üzerine 
dökülmesinde, çok yararlı olmuştur. 
Uygulanan metot, çok faydalıydı. 
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İBB & İSFALT AFŞİN BELEDİYESİ
     İSFALT’ın kuruluşundan bu güne kadar 
ilk defa yapılan böyle bir çalışma çok faydalı 
olmuştur. 
     Çalışmayı yöneten hocamız başarılıydı. 
Konferans için dış ortamdan uzak bir ortam se-
çilmiş olması çok iyi bir tercih. Devamı olduğu 
sürece verimliliği arttıracağını düşünüyorum. 
Kaynaşma ve grup çalışmasının daha önemli 
olduğunu anladım.
     Güzel bir ortamda verimli bir toplantı. Şir-
ketlerin başarısı için gerekli bir girişim. Renkli 
bir toplantı oldu.
     Faydalı olduğunu düşünüyorum. Her yıl 
tekrarlanmasının gerekli olduğunu ve faydalı 
olacağını düşünüyorum.
     Şirketimiz için olumlu bir seminerdi. Alt 
kadrolarımıza da uygulanması gerektiği kanaa-
tini taşıyorum.                                                                  
     Şirketimizin daha iyileri bulabilmesi için gü-
zel bir ortam oldu. Yöneticilerimizle samimi bir 
ortamda bütün soru ve sorunlarımızı konuşma 
fırsatı bulduk. Verimli oldu.
     İSFALT’ ın kuruluşundan bu güne kadar ilk 
defa yapılan böyle bir seminer bana çok faydalı 
olmuştur. Ayrıca; semineri yöneten hocamız 
başarılıydı.
     Seminer için dış ortamdan uzak bir ortam 
seçilmiş olması çok iyi bir tercih. Devamı oldu-
ğu sürece verimliliği arttıracağını düşünüyo-
rum.

     Şunu anladım ki; bu seminerlerin daha 
çok kişinin katıldığı seminerlere dönüşmesi 
gerekiyor. Kişisel gelişim ve öz güven açı-
sından çok faydalı olduğunu ve olacağını 
gözlemledim. İyi ki geldiniz...

     Seminerin belediyemiz için ateşleyici bir 
etken olduğu ve belediyemizi düzelteceği 
inancındayım.

     Bildiğimiz şeylerde dahi hepimizin hata 
yaptığını gördük; “Teşekkür ederim” demek-
ten başka ne diyebilirim ki?

     Kurum olarak ne yapmamız, nerelerde 
hata yaptığımız ve nasıl bir çalışma sistemiy-
le çalışırsak başarılı olacağımız hakkında fikir 
edinmemizi sağladı.

     Çok yararlı oldu. Bu seminere öncülük 
eden ve katkıda bulunanlara ve şahsınıza 
teşekkür ederim.

     Seminerin çok faydalı olduğuna inanıyo-
rum ve bu tür seminerlerin devam etmesini 
temenni ederim.

     Başarılı ayrıntılarda gizlidir!
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AMASYA VALİLİĞİ HATAY VALİLİĞİ
     Sayın Valimizin bulunduğu ortamda 
bunun olamayacağını   düşünmüştüm; ama  
bizleri  öyle   bir ortama, öyle  bir havaya 
soktunuz ki her tür problem ve dileklerimi-
zi rahatlıkla dile getirme fırsatını yakaladık. 
Teşekkürler. 

     Her zamanki gibi uyuklayacağımı san-
mıştım. Ama sizlere teşekkürler. Böyle semi-
nerlerin tekrarını istiyorum. Bizlere çok şey 
kazandırdınız. Bizler bu seminer sayesinde 
düşüncelerimizi özgürce ifade ettik. Semi-
nerler hakkındaki sabit fikirlerimiz değişti. 
Bir şeyler başarmış olmanın kendi çapımızda 
gururunu duyuyoruz. Çok güzel, daima hatır-
layacağımız 2 gün geçirdik. 

     Seminer başarılı geçti. Birbirimizin, ta-
nımadığımız, farklı olduğumuz yönlerini 
gördük. Amasya’ya karşı herkesin bir umudu 
olduğunu, sorumluluk taşıdığını gördük. 

     Kurum içi iletişimin geliştirilmesi, katı-
lımcılığın sağlanmasında son derece faydalı 
oldu. Personelin, kurumun amaç, hedef ve 
politikalarından haberdar olmasını sağladı. 
Tüm personelin ortak bir hedefe yöneltilmesi 
yolunda önemli katkılar sağladı. 

     Konferansın adının “Arama” olmasına 
tebessüm ettim. Acaba neyi arayacağız diye 
ve neden çağırılanlardan biriyim diye düşün-
düm. Az araştırma yapınca önemli bir konu 
olduğunu gördüm. Modern ve çağın gerekle-
rine uygun, hedeflere yönelik bir çalışmanın 
ilk ayağı çok olumlu idi. Umarım kentimize 
yararı olur. Bilimsel çalışmalara her zaman 
ihtiyaç var. 

     Çok zevkli bir çalıştay oldu. Bütün konuları 
beraber belirledik. Herkes katıldı. Bu anlamda 
başarılı olduğunu düşünüyorum.

     Toplantının çok önemli olduğunu düşün-
müyordum. Güzel şeyler olacağına inanıyo-
rum. Valimize bu projeden dolayı teşekkür 
ederim.
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UŞAK VALİLİĞİ SAMSUN MÜFTÜLÜĞÜ
     Herkes, rahat bir ortamda fikir-
lerini ifade edebilme, ilin geleceği 
hakkında çok daha fazla söz söyleme 
imkanı buldu.
 
     Kişiler birbirlerini daha samimi ve 
yakından tanıdı.

     Rahat bir ortam, herkesin fikri-
nin dinlenip değer verildiği, belki de 
memuriyetin unutulduğu anlar oldu. 
Teşekkürler. 

     Seminerin sonunda oldukça ilgimi 
çeken hususlar ortaya çıktı ve şim-
di projelerimi yaparken ortak aklın 
ve beyin fırtınasının ne kadar etkili 
olduğunu gördüm. Artık bir yönetici 
olarak daha farklı bir yönetim göste-
receğim kanaatindeyim. 

     Yere sağlam basan projeler üretil-
diğini gördüm. Fikir jimnastiği açı-
sından olumlu geçti. ”İlk defa katıl-
dım. Çok memnunum.

     Seminer gayet faydalı ve verimli 
oldu. Bize bir ufuk kazandırdı.

     Bu seminerin gerçekleşmesinde 
emeği geçen herkese teşekkür edi-
yorum. Ufuk fırtınası yarattı. Güzeldi.

    Strateji ve proje çalışmaları için 
faydalı olmuştur.

     Pek çok yeniliklerle karşılaşaca-
ğımı biliyordum. Aynen gerçekleşti. 
Gruplar olarak görüşler oluşturuldu. 
Sonunda fikirler, görüşler birleşti.

     Semineri çok faydalı buldum. Ki-
tap haline getirilerek her ilçe müftü-
lüğüne en az bir adet verilmelidir. Bu 
tip seminerlerin devamını diliyorum.

    Seminer faydalı ve verimli geçmiş-
tir.
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BULGARİSTAN
BAŞ MÜFTÜLÜĞÜ

HİDROMEK

    Çalışmaların kolektif olması gerek-
tiğine kanaat getirdim. Çok faydalı 
oldu. Devamının gelmesini 
istiyoruz.

     Bütün problemleri ekibimizin göz-
leriyle görebildim. Bazı sorunların 
çözümleri kafamda oluştu.

     Çok bilgilendim, sorunların nasıl 
çözülmesi gerektiğini anladım. Fay-
dalı ve başarılı oldu.

     İlk defa katıldım. Çok memnu-
num. Gelecekte tekrar yapılmasını 
isterim.

     Bütün işlerimizi gerçekleştirilebil-
me isteğimizi uyardı.

     Özgürce, fikir ve düşüncelerimi 
ortaya koyabildim. Olumlu geçti. 
Devamı gelir inşaallah.

     Olumlu ve bilgilendiriciydi.

      Çok iyi bir çalışmaydı. Eğitimci 
konuya hakimdi. Tebrikler. 

     İşçi ve yönetim arasındaki pürüz-
ler gün ışığına çıktı. Şirket açısından 
faydalı oldu. Hedef seçmemizde 
faydalı oldu. 

     Daha bilinçli adımlar atılacağını 
düşünüyorum. Eğitimci mükemmel-
di. Teşekkür ederiz.

     Rakip firmaların yakalanması, 
rekabet edilmesi yönünden gerekli 
bir çalışmaydı. Bireysellikle kalitenin 
yakalanamayacağı bilinci özellikle 
vurgulandı. Şirket şemsiyesi altında 
tek yumruk olmak için önemliydi. 

     Tüm çalışma arkadaşlarımızla 
birlikte çalışma ruhu canlandırıldı. 
Başarınızı kutluyorum.

     Çalışanların fikirlerini söyleme-
si, herkesin fikrinin ortaya konması 
memnun edici oldu.
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ÇINAR KOLEJİ

     Arama konferansını merak ettim, 
anlayamadım; ancak aramanın çıkış 
ve arayış semineri olduğunu öğ-
rendim. Umarım biz de size verimli 
çalışma yapabilmişizdir. Ben mem-
nun kaldım. İçerik olarak faydalı bir 
çalışma oldu.

     Güzel bir seminerdi, sizi tebrik 
ediyorum. Bu kadar saat geçmesi-
ne karşın hala konuşabiliyorsunuz. 
Verimli bir seminerdi.

     İstifade ettiğimi söyleyebilirim.

     Kurumumuzla ilgili kendimizi 
daha net görebildik. Çalışmanın 
kurumun gelişmesi ve daha iyi so-
nuçların alınması anlamında verimli 
olduğunu düşünüyorum.

     İleriye dönük güzel ve faydalı şey-
lere vesile olacağını düşündüm.

ULUSLARARASI 
FATİH 
ANADOLU İHL

      Kişilerin bir noktaya odak-
landıklarında ve akıl birlikteliği 
ettiklerinde kendilerine ait sorunların 
çözümüne katkıda bulunabileceğini 
fark ettim. Seminer verimli ve keyifli 
idi.

      Beklentilerimin ötesinde 
bir düzeyde fayda sağladığını 
düşünüyorum. Elde edilen 
sonuçların en iyi şekilde değerlendi-
rilmesini temenni ediyorum.

      Kurum ve kendimiz adına ciddi 
bir check-up oldu. Ama çok yoğun 
ve yorucuydu. Semineri, yoğunluğu-
na rağmen ufuk  açıcı, bilgi verici 
olarak hatırlayacağım.

      Seminerden sonra fikrim büyük 
oranda değişti. Çok güzel ve verimli 
bir seminerdi. 
      
       Ufuk açıcı ve verimli bir seminer 
olduğunu söyleyebilirim.
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YAŞAM IŞIĞI
REHABİLİTASYON

     Sadece   dinlemek  yerine etkinlik-
lere katılmamız iyi oldu.
Hepimize bir şeyler kattığını düşünü-
yorum. Gerek iş birliği adına, gerekse 
bireysel anlamda bir bakış        açısı 
geliştirmemize katkı sağladığını dü-
şünüyorum.

     Sorunları görmek, yönetim-çalı-
şan ilişkisinin olumlu ilerlemesi açı-
sından önemliydi. Hedefe ulaşmak 
için önemli birimler kuruldu, yük 
hafifletildi. 

     Seminerin bireysel ve kurum ola-
rak faydalı olduğunu düşünüyorum. 
Herkes düşüncelerini ortaya döke-
bildi.

     Mükemmel bir şekilde faydalan-
dım. Teşekkür ediyorum.

     Sevgi, saygı ve dayanışmanın her 
yerde gerekli olduğunu anladım.Ke-
yifli ve verimli vakit geçirdim. Gayet 
başarılıydı.

AKAN
GÜMRÜKLEME

     Seminerlerin genelde sıkıcı olduğunu dü-
şünürüm. Ve öyle de olur. Ama bu seferkinin 
öyle olmadığını gördüm.  Eğlenceli ve güzel-
di...! Daha sık ve yoğun yapılmalı. Çok mem-
nun kaldım. 
     Şirket olarak bizi daha iyi seviyelere taşı-
maya yardımcı bir seminer olduğuna inanıyo-
rum.
      Seminer, çok sıcak bir ortamda paylaşımla, 
herkesin fikri ve düşüncelerine önem veri-
lip, karşılıklı diyaloglar içinde, hocamızın da 
yönlendirmesiyle beklenilenden daha etkili ve 
yararlı geçti. Devamını bekliyoruz.
     Gerçekten bize ve geleceğimizi iyi yönlen-
dirmemize katkıda bulundu. Tüm iş arkadaş-
larımızın düşüncelerini öğrendik. Birbirimize 
daha açık olduk, fikirlerimizi paylaştık. Bu 
ortamı bize sağlayanlara teşekkürler. 
      Kendimizi geliştirmede, ileriye yönelik 
planlama yapmamıza, düşüncelerimizi ifade 
etmemize yardımcı oldu. Aralıklı zamanlarda 
bu tür seminer yapılmasını şiddetle destekli-
yorum.
     Şirketimizin chekup’ı çekilerek mevcut 
rahatsızlıklar belirlendi. Sıkıcı ve gereksiz 
olduğunu düşünüyordum, şimdi tam tersini 
düşünüyorum.
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İMH

      Kendi kendimizi ölçme konusunda çok 
çok faydalı oldu. Daha detaylı ve  sürekli 
yapılmalı, yapılabilmeli. 
      Bu seminerin çok kaliteli olduğunu 
düşünüyorum. 
      Çok neşeli ve faydalı, özellikle ‘’düşün-
dürttü’’  Ezberlerimizi  bozup düşünceleri-
mizi toparladı.
      Sunum çok güzeldi. Aktif olması,din-
leyicilerin katılımlarını olumlu etkiledi. 
Beklediğimden güzel, eğlenceli,uygulamalı 
bir öğretim şekliydi. Sıkılmadan katıldım.
       Çok verimli geçtiğini düşünüyorum. 
Eğitimcimizin dili, beden dili çok önemliy-
di. Bu da sizde mevcuttu. 
     Bu kadar etkileneceğimi düşünmemiş-
tim. 
      Seminer, özellikle ekip çalışmasıyla 
yapılan çalışmaların daha başarılı olabi-
leceğini öğretti. Ayrıca iki gün boyunca 
beyin jimnastiği ya da fırtınası yapmamızı 
sağladı. Üretkenlik noktasında gayet iyi bir 
süreçti.
      Takım çalışmasının nasıl olması gerek-
tiğini, daha iyi kavradım. “Ben”le hiçbir şey 
olmazken ”Biz” ile çok şeylerin olabilece-
ğini daha iyi gördüm. 

MAVİ 
MARMARA

      Planlamanın önemini kavradım. Çalış-
manın devamının gerekliliği ortaya çıktı.

     Hocamızın bilgi ve tecrübesi yeterliydi.

     Bakışımızı değiştirdi. Çok keyifli bir ça-
lışmaydı, öncelikle sizlere teşekkür etmek 
isterim. 

     Verimli bir program olduğunu düşünü-
yorum. Kesinlikle bir daha yapılmalı diye 
düşünüyorum.

     Rahat olması ve sizin güler yüzlü olma-
nız bizi burada tutmaya yetti, yoksa zordu 
bizim bu kadar dinlememiz.

     Faydalanacağımı umduğum için gel-
dim. Faydalandım, teşekkürler. 

     Faydalı olacağı kanaatindeydim, oldu 
da. Yapmamız gereken çalışmalar nokta-
sında zihin kargaşam gitti ve tasniflenmiş 
oldu; karşılığında cevaplarını bulmuş 
oldum.
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İETT

ZEYTİNBURNU 

BELEDİYESİ

İMAŞ A.Ş

FATİH - EMİNÖNÜ BELEDİYESİ

İTTİFAK HOLDİNG A.Ş. -
ADESE A.Ş

SELVA A.Ş

VE DAHA NİCE 
ŞİRKETLER VE 
KAMU KURUM-

LARI..

SİZ DE 
KURUMUNUZA 
CHECK-UP 

YAPTIRMAK 
İÇİN BİZE 
ULAŞIN..

Akdeniz Cad. No 12 Kat 3 D.3 Fatih-İstanbul 

Tel: 0212 531 72 81 
Faks: 0212 531 81 48 

Email: aramakonferansi@argeda.com.tr 
Kurumsal email:info@argeda.com.tr 

www.argeda.com.tr



36
www.argeda.com.tr

ARAMA KONFERANSI

KURUMSAL CHECK-UP

TIKANA
N 

YOLLAR
I AÇIN

ORTAK HEDEFTE 

BÜTÜNLEŞME
ORTAK KURUM KÜLTÜRÜ

EK
İP

 H
AL

İN
DE

ÜR
ET

KE
NL

İK

Bİ
R
E
Y
SE

L 
V
E
 

G
R
UP

SA
L 

ÇA
LI

ŞM
A
LA

R

www.argeda.com.tr


